

N A T O ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles • Tel.: 728 41 11 - Telex: 25-599  
Telefax/Télécopieurs: 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE(94)24

5 July 1994

"NATO ONLINE"

NATO public documentation and publications on political, military, economic and scientific matters, including communiqués, press releases, speeches and newsletters, as well as NATO Review, are available electronically, through E-Mail, free of charge. This service also includes documentation and reports from SHAPE and AFSOUTH. To receive any of this material, send an E-Mail message, stating "SUB NATODATA (your first and last name)" to the following E-Mail address:

LISTSERV@CC1.KULEUVEN.AC.BE.

Further information can be obtained by contacting:

Chris Scheurweghs, NATO Integrated Data Service  
NATO Headquarters, 1110 Brussels, Belgium  
Tel: (Int'l-32-2) 728 4599  
Fax: (Int'l-32-2) 728 4579  
E-Mail: SCHEURWE@HQ.NATO.INT

-----  
COMMUNIQUE DE PRESSE(94)24

5 juillet 1994

"NATO ONLINE"

La documentation publique et les publications de l'OTAN dans les domaines politique, militaire, économique et scientifique, dont les communiqués, les allocutions et les lettres d'information, ainsi que la Revue de l'OTAN, sont disponibles gratuitement par courrier électronique. Ce service inclut également la documentation et les rapports du SHAPE et de l'AFSOUTH. Pour y avoir accès, adressez le message électronique "SUB NATODATA (votre prénom et votre nom)" à l'adresse électronique suivante:

LISTSERV@CC1.KULEUVEN.AC.BE.

Pour plus d'information, contacter:

Chris Scheurweghs, Service des données intégrées de l'OTAN  
Siège de l'OTAN, 1110 Bruxelles, Belgique  
Tél.: (32-2) 728 4599; fax (32-2) 728 4579  
E-Mail: SCHEURWE@HQ.NATO.INT

COMPTOIR DES CONFERENCES  
CENTRAL REGISTRY

INTER/BRUXL.

JUL 94 32504

1-FREN 1-PRFR

920606